
Reactie op voornemen om hazenjacht te sluiten in Utrecht

 Ik beheer samen met mijn zoon al gedurende 52 jaar een 320 Ha groot veenweide gebied in de WBE 
Vecht en Veenstreken.

Het betreft een polder die geheel omsloten is door kleine rivieren en een grote snelweg, de A2. Qua 
hazenstand geldt het als een zeer goed gebied. Het is opvallend dat we het aantal hazen zeg zo’n 20 
jaar geleden overdag eenvoudig op meer dan 200 konden tellen. Vandaag de dag tellen we overdag 
gemiddeld rond de 80 hazen. Echter , als we dat ’s avonds herhalen met een warmtebeeld camera 
dan komen de aantallen van 200 weer in beeld. 

Overigens worden er door ons per jaar hooguit ca 40 hazen geschoten. We maximaliseren dit bewust 
omdat we daardoor menen en ook bewezen hebben dat de hazenstand op een goed niveau blijft.  

In het afgelopen najaar nog deed ik voorafgaand aan een geplande hazenjacht een dag-ronde telling 
langs de percelen die we wilden gaan bejagen. Ik telde, tot mijn verbazing, op een oppervlakte van ca 
60 Ha slecht 7 hazen, ver onder ons “gemiddelde”. Om toch meer duidelijkheid te hebben heb ik 
dezelfde avond met warmtebeeld camera opnieuw geteld en kwam hierbij op een aantal van 22 
stuks. Juist die laatste telling heeft ons ook doen besluiten dat er de volgende jacht dag op deze 
percelen niet meer dan 6 hazen mochten worden bemachtigd, en zo geschiedde. 

Indien het voornemen om de hazenjacht te sluiten wordt doorgevoerd dan zal voor ons als jacht 
beheerders wel een behoorlijk stuk motivatie verloren gaan. Naast de hazenjacht jennen we namelijk 
alleen nog maar de eendenjacht en voor deze wildsoort hanteren we een al even zorgvuldig beleid 
ten aanzien van het aantal te bejagen stuks.  Wat rest is schadebestrijding op de grauwe gans en 
kraaiachtigen. Alhoewel we de schadebestrijding ook serieus uitoefenen  om daarmee de schade 
voor de grondgebruikers zoveel mogelijk te beperken, merken we dat ook hier de overheid 
(provincie) enorm veel beperkingen oplegt qua vergunningen. 


